
 
 

 

 
Protokoll AK-komittén 2020-06-22 kl.18.30, Teams-möte. 
 
 
Närvarande:  Oscar Jacobsson, Bjästa AK 
 Roger Johansson, Bjästa AK 
 Marcus Uhlir, FV Alpina 
 Henrik Lindgren, FV Alpina 
 Daniel Svensson, Härnösands AK 
 Anna Bergquist, Härnösands AK 
 Fredrik Westman, Härnösands AK 
 Johan Gradin, Junsele IF 
 Lovisa Bylund, Skule AK 
 Roger Svensson, Sollefteå AK 
 Simon Duvemo, Sollefteå AK 
 Peter Andelid, Kramfors AK 
  
   
1. Öppnande av mötet 

Oscar Jacobsson förklarar mötet öppnat 
 

2. Val av sekreterare 
Marcus Uhlir 
 

3. Val av justeringspersoner 
Daniel Svensson och Johan Gradin 
 

4. Föregående protokoll 
Gicks igenom och godkändes. 

 
5. Utvärdering säsongen 2019/20. 

 
Träning LVC: Distriktet genomförde under säsongen ett läger i Björnrike v.48 lö-må. På lägret 
varvades friåkning samt banåkning för att tillgodose både de som var första gången på snö 
samt de som hade åkt mycket innan. Inriktningen på lägret diskuterades och alla var överens 
om att ett upplägg med viss anpassning till tidigare skidvana är att föredra om 
tränarresurserna tillåter. En bättre/tidigare planering av träningen efterlystes inför kommande 
läger samt eventuellt någon form av ”lära känna” aktivitet efter första dagens skidåkning. 
 
Det genomfördes även ett antal gemensamma träningar på hemmaplan i distriktet (SL i 
Junsele, SG/GS i Sollefteå) som var mycket uppskattade av deltagarna. 
 
Träning USM: Antalet läger och kvalitén på dessa var bra. Dock ställde vädret till det en hel 
del (särskilt för fartgrenarna). Johan informerade om att regionstränarna kommer att försvinna 
inför säsongen 20/21 då tränaransvaret kommer att ligga på distrikten. Region 2 kommer ändå 
att köra gemensamma träningar med distriktstränare. Distrikten måste dock boka boende 
själva. 

 
Tävling LVC: Trots en speciell säsong med väldigt lite snö och kyla lyckades vi få till fina 
tävlingar i våra lokala backar. SL i Junsele och Ö-vik samt GS/SG i Sollefteå. Kramfors 



tävlingar flyttades till Sollefteå p.g.a. snöbrist och avgjordes som kvällstävlingar, bra jobbat av 
Sollefteå att ställa upp på kort varsel. 
 
Finalerna inställda p.g.a. Covid-19. 
 
Tävling USM: Otur med vädret i Åre gjorde att det bara blev ett störtlopp och två super-G 
trots två försök. GS i Almåsa blev flyttat till Duved p.g.a. snöbrist men blev fina tävlingar även 
om Hamrebacken är i snällaste laget för U16. Övriga kvaltävlingar i Sundsvall och Bollnäs 
genomfördes som planerat. 
 
Finalen inställd p.g.a. Covid-19. 

 
6. Lägerplanering säsongen -20/21 

Distriktsläger v.48 i Björnrike 
Fartläger i Sollefteå i anslutning till SG-tävling. 

 
7. Tävlingsplanering LVC 

v.3 Lö Bjästa 2xGS 
v.4 Lö Junsele 2xSL 
v.5 Lö Sollefteå träning SG, Sön tävling 2xSG 
v.6 Lö H-sand GS+SL 
v.8 Lö Ö-vik GS+SL 
 
Finaler 
v.11 U12 Nolby 
v.12 U14 Tärnaby 
 

8. Tävlingsprogram USM 
v.3 Funäs 2xDH+2xSG 
v.5 Bollnäs 3xSL 
v.6 Sundsvall GS+SL 
v.7 Åre Only 16 
v.8 Almåsa 3xGS 
 
Final 
v.10 Storklinten 
 

9. Distriktsledare U12 20/21: Anna Bergquist, H-sand / Vakant (frågan går tillbaka till klubbarna) 
 
10. Distriktsledare U14 20/21: Lovisa Bylund, Skule / Oscar Jacobsson, Bjästa 

 
11. Distriktsledare U16 20/21: Johan Gradin, Junsele 

 
12. Val av representant till Alpina Rådet (krav från förbundet på SATU2 eller SATU3) 

Daniel Svensson tar med frågan till Härnösand som har flera tränare med denna 
utbildningsnivå. 

 
13. Åkarinventering 

 FV H-sand Bjästa Junsele Kramfors Skule Sollefteå Totalt 

U16 2 3 2 1  2 3 13 

U14 3 8 8 2 2 2 5 30 

U12 6 12 5 1   7 31 

U10 2 8 6 2 1 4 4 27 

U8 5 5 3 3 1   17 

Totalt 18 36 24 9 4 8 19 118 

 
14. Riktlinjer för avgiftspott 20/21 

Förslag: samma som tidigare år, Marie skickar ut på remiss så att alla blir uppdaterade och får 
chansen att kommentera. 
 



15. AK-ordförande 20/21 
Mötet valde Oscar Jacobsson.  
 

16. Övriga frågor 
Den ekonomiska situationen i klubbarna diskuterades. Alla klubbar i distriktet har det kärvt 
ekonomiskt efter den dåliga vintern. Fler åkare behövs i alla klubbar. 

 
17. Nästa möte 

Teamsmöte 2020-09-03 kl.18.30 
 

18. Mötet avslutades 
 

  
 
 
 
 Sekreterare 
 
  
 Marcus Uhlir 
 
 
 
 
 Justerare    Justerare 
 
 
 
 Daniel Svensson   Johan Gradin 


